

卫理公会以萨迦守望者 24-30/06/2021

六月第四个星期的祷告事项

一、家庭

1. 为着上帝在婚姻家庭中作成祂恢复的工作，使各自的家庭能够成为神美好荣耀的见证，并成为养育虔诚爱主后裔的场所。
2. 为着面对孩子长期疾病的家庭祷告，无论是生来就有的疾病，或是被其他人传染而得的，或是因为体外的细菌造成的，以致他们和他们一家都能经历上帝的爱和恩典，以喜乐的心来面对每一天的生活。

二、教会

1. 为着教会门训文化得以形成，让“建立自己和他人成为门徒”成为基督徒生活的常态来祷告。
2. 为着教会牧者和领袖们能够继续无可指摘，不受诱惑，不骄傲自满，远离偶像与世俗祷告。

三、国家

1. 为着首相丹斯里慕尤丁在 15/6 透过电视直播宣布的“国家复苏计划”（Pelan Pemulihan Negara）能够按计划进行并且得到国人的积极配搭，最终达致群体免疫。
2. 为着马来西亚的政治局势的稳定祷告。求上帝保护我们的国家政坛免受混乱、分裂和暴动，同时也赋予国家领导者智慧、怜悯、谦卑和正义以做出对百姓正确和有益的决定。

四、世界

1. 为以色列的新总理（纳夫塔利·贝内特 Naftali Bennett）以色列新政府（由中、左、右翼、和伊斯兰党等八个政网与意识形态迥异的政党组成）来祷告。愿上帝带领他们所进行的所有决策都能合乎真理，荣神益人。
2. 许多国家已逐步为 12 岁及以上儿童接种新冠疫苗。为着各国继续积极研究出针对儿童接种疫苗的安全且有效的疫苗剂量来祷告。

Issachar Watchmen Methodist 24-30/06/2021

Prayer Items for 4th week of June

A. Family

1. Pray that God to do His works of restoration in marriage and family life, so that all respective families witness the glory of God, and to become a place for raising children who loves God.
2. Pray for families with children with chronic illnesses, either born with them or caused by external factors such as infections, pray that they and their family could experience God's love and grace, and face each day with joy.

B. Church

1. Pray for the formation of discipleship culture in the church, that "build oneself and others to become disciple" becomes the norm in Christian life.
2. Pray for Pastors and church leaders to be blameless, win against temptation, be humble, and stay away from idolatry and worldliness.

C. Nation

1. Pray for the National Recovery Plan which our Prime Minister Tan Sri Mahiaddin Md Yassin announced on the 15th of June, pray that the plan receives active cooperation from the citizen, and leading to Herd immunity.
2. Pray for political stability in Malaysia. May God protect our national politic from chaos, division and riots, and empower our country leaders with wisdom, compassion, humility, and justice to make right and beneficial decisions for the people.

D. World

1. Pray for Israel's new Prime Minister (Naftali Bennett), the new Israeli government (consisting of eight political networks and political parties with very different ideologies including the center, left, and right wing, and the Islamic Party). May God lead them to make all decisions in line with the truth and honour God and other benefit.
2. Many countries have gradually vaccinated children age 12 years old and above. Pray that countries to continue to actively develop safe and effective vaccine doses for children.

Isakhar Pengawal Methodist 24-30/06/2021

Doa minggu keempat Jun

A. Keluarga

1. Berdoa untuk pemulihan Tuhan dalam perkahwinan dan keluarga supaya setiap keluarga dapat menjadi saksi kemuliaan Tuhan yang indah dan tempat untuk mendidik keturunan Tuhan yang taat dan mengasihi Tuhan.
2. Berdoa untuk keluarga yang mempunyai anak-anak yang menghadapi penyakit jangka panjang, sama ada mereka dilahirkan dengan penyakit, ataupun dijangkiti oleh orang lain, ataupun dijangkiti oleh bakteria, agar mereka dan ahli keluarga mereka dapat merasakan kasih rahmat Tuhan dan menghadapi kehidupan seharian dengan sukacita.

B. Gereja

1. Berdoa agar terjadinya pembentukan budaya pemuridan di dalam gereja supaya "membina diri dan orang lain menjadi murid Yesus" menjadi norma kehidupan umat Kristian.
2. Berdoa agar para pastor dan pemimpin gereja terus hidup dengan tidak bercela, bebas dari godaan, tidak sombong dan leka, dan menjauhkan diri daripada berhala dan dunia.

C. Negara

1. Berdoa agar Pelan Pemulihan Negara yang diumumkan oleh Perdana Menteri, Tan Sri Muhyiddin Yassin pada 15 Jun dapat diteruskan seperti yang dirancang dan juga mendapat kerjasama aktif daripada rakyat Malaysia supaya semua rakyat diimunkan .
2. Berdoa untuk kestabilan politik di Negara Malaysia agar Tuhan melindungi arena politik negara kita daripada kekacauan, perpecahan dan rusuhan, serta memberi para pemimpin negara kebijaksanaan, belas kasihan, kerendahan hati, dan keadilan untuk membuat keputusan yang tepat dan bermanfaat untuk rakyat.

D. Dunia

1. Berdoa untuk Perdana Menteri baharu Israel, Naftali Bennett dan pemerintahan baharu Israel yang terdiri daripada lapan rangkaian politik dan parti politik dengan ideologi yang berbeza termasuk parti pusat, parti kiri, parti kanan, dan Parti Islam...agar Tuhan memimpin mereka untuk membuat semua keputusan yang sesuai dengan kebenaran dan menghormati Tuhan serta memberi manfaat kepada orang lain.
2. Banyak negara telah memberi vaksin kepada kanak-kanak berumur 12 tahun ke atas secara berperingkat-peringkat. Berdoa agar negara-negara terus aktif membuat penyelidikan dos vaksin yang selamat dan berkesan untuk vaksinasi kanak-kanak.